
TER BESLISSING

Aan

de staatssecretaris van Financiën - Fiscaliteit, Belastingdienst en Douane

[ota Antwoord vragen lid van Dijk over

medewerkersparticipatie

Aanleiding
Het lid van Dijk (CDA) heeft u en de minister van Economische Zaken vragen

gesteld over medewerkersparticipatie en winstdeling, naar aanleiding van het

artikel 'Hogere lonen hoeven inflatievuur niet op te stoken’ in het Financieel

Dagblad. Hierbij ontvangt u de antwoorden.

Beslispunten
e Bent u akkoord met de antwoorden, en om deze mede namens de minister

van Economische Zaken aan de Tweede Kamer te verzenden?

e Zoja, verzoeken wij u om de bijgevoegde kamerbrief te ondertekenen.

Kernpunten
e De aanleiding voor de vragen is een artikel in het FD van Flip de Kam en

Jan Donders, waarin zij pleiten voor een eenmalige bonus voor

werknemers in winstgevende sectoren, gekoppeld aan winstdeling.
e De auteurs geven aan dat dit een manier zou kunnen zijn om de lonen te

laten stijgen, zonder dat dit de inflatie aanwakkert.

e Onze appreciatie is dat niet duidelijk is of dit daadwerkelijk zou bijdragen
aan een lagere inflatie, en dat er daarnaast nadelen aan kleven, zoals

grotere inkomensonzekerheid.

e De antwoorden op vragen 8, 10 en 11 raken aan de fiscaliteit:

o Vraag 8 gaat over de vraag of medewerkersparticipatie moet

worden aangemoedigd. Het antwoord geeft aan dat het bedrijven
en werknemers vrij staat afspraken te maken over

medewerkersparticipatie, maar dat het kabinet niet voornemens is

om dit fiscaal te stimuleren.

o Vraag 10 gaat over de vraag of stimuleren van

:medewerkersparticipatie kan zorgen voor meer bekendheid. Het

antwoord geeft aan dat het kabinet het verder vergroten van de

kennis hierover ziet als een taak voor sociale partners. Er wordt

vermeld in dit antwoord dat er ten aanzien van startups en scale-

ups wordt gewerkt aan de uitwerking van groeideling.
o Vraag 11 verzoekt om een nieuw onderzoek. Het antwoord is

afwijzend. Gezien het feit dat er net een onderzoek is gedaan naar

winstdeling, en de Stichting van de Arbeid daarbij is betrokken,
wordt in de beantwoording aangegeven dat het kabinet geen

aanleiding ziet voor een nieuwe verkenning.
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e De vragen van het lid van Dijk gaan verder over het aandeel van lonen in

het bedrijfsinkomen, en of Cao's een weeffout zijn.
e De lijn van de antwoorden is dat het kabinet niet stuurt op de AIQ of de

winstquote, en dat Cao's belangrijke voordelen bieden.

Communicatie

Nvt

Politiek/bestuurlijke context

Nvt

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden

Niet van toepassing.
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